

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



BP 34430 Yaoundé
Tél : 222 22 94 83

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

0048
N° /CRP/MINEOF/CAR

PRESS RELEASE

The Minister of Forestry and Wildlife, Jules Doret NDONGO, invites economic operators of the forestry sub-sector to take part in a workshop that he will preside over on **Thursday, 17 March 2022 at 9 a.m. prompt in the Conference Hall of Hotel la Falaise, Bonanjo-Douala.**

The agenda will focus on the following:

- State of implementation of SIGIF 2;
- Analysis of problems encountered in the implementation process and proposal of solutions;
- Programme of the next stages;
- Handing of documents produced through SIGIF 2 (Annual Operation Permits, Annual Registration Certificates and Consignment Notes for Wood/ Consignment Notes for Logs).

Yaounde 14 MAR 2022

Jules Doret NDONGO

The Minister of Forestry and Wildlife

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



BP 34430 Yaoundé

Tél : 222 22 94 83

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

0048

N° /CRP/MINFOF/CAB.

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Forêts et de la Faune, Monsieur Jules Doret NDONGO, invite les opérateurs économiques du sous-secteur forêt à bien vouloir prendre part à la séance de travail qu'il présidera le **Judi 17 mars 2022 à 09 heures précises à la Salle de réunion de l'Hôtel la Falaise de Bonanjo à Douala.**

L'ordre du jour portera sur les points ci-après :

- L'état de mise en œuvre du SIGIF 2 ;
- L'examen des difficultés rencontrées dans ce processus et les propositions de solutions ;
- Le chronogramme des prochaines étapes ;
- La remise des documents édités à partir du SIGIF 2 (Permis Annuel d'Opérations, Certificat Annuel d'Enregistrement et Lettres de Voiture pour les Débités/Lettres de Voiture pour les Grumes).

Yaoundé, le **14 MAR 2022**

Le Ministre des Forêts et de la Faune

Jules Doret NDONGO